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Om de afholdte aktiviteter og arrangementer.

Banko: Som I sikkert ved afholder vi banko ca. 2 gange om måneden. Aktiviteten har et
rimeligt konstant deltagerantal på 40 - 45 personer. Overskuddet fra banko er vores
væsentligste indtægtskilde, bortset fra medlemskontingentet. Aktiviteten drives af
bestyrelsesmedlemmer. Men hvad ville det hele være uden vores uforlignelige opråber Kaj
Birkmann og dejlig kage fra Ella. Tak til dem begge.

Bowls: Vi er 21 medlemmer som hygger os sammen hver tirsdag eftermiddag, og der er
plads til flere. Desuden deltager vi i Bowls Djurs fem by turnering mellem byerne Mørke,
Ebeltoft, Grenå, Kolind og altså Hornslet. En turnering som vi vandt sidste år.
Aktiviteten har været drevet af Bodil og Bent Andersen. På grund af flytning til anden by har
de nu meldt fra og overgivet stafetten til Ove Christensen til Birgit og Jens Aage Glavind
samt af Henning Rasmussen, som har fordelt opgaverne mellem sig.
Stor tak til Bodil og Bent for indsatsen.

Bowling: Der spilles hver fredag i Hammel og der arrangeres fælles transport. Aktiviteten
har i mange år været koordineret af Knud Laursen, som nu har trukket sig og overladt
arbejdet til Martin Jensen. Tak til Knud for tro tjeneste.

Kortspil: Hver mandag eftermiddag har der været spillet lystigt i Rosengårdens Cafe’.
Aktiviteten besøges typisk af ca. 20 spillere. Aktiviteten er gratis, bortset fra kaffe/kage til kr.
10. Der bliver hygget og med spillet med stor entusiasme og der er plads til flere, så har du
lyst til at spille, skal du bare møde op.
Aktiviteten drives af Erland Laursen

Herrefrokost (kun for mænd): En efterhånden fast tilbagevendende begivenhed som
været afviklet 8 gange, hen over året. Her kan foreningens herrer hygge sig i fællesskab med
god mad og en lille en til halsen. En lille vovet historie i ny og næ er der helt sikkert også
plads til. Aktiviteten styres af Ove Christensen, Leif Thue Nielsen og Jørgen Petersen. Tak
for arbejdet hermed.

Ud over disse faste aktiviteter har der været en række arrangementer helt som vi plejer.

Nytår i Wien og Budapest d. 6. jan 23. 52 medlemmer havde fundet vej til dette
arrangement, som blev en uforglemmelig aften med klassisk wienermusik.

Suppeaften d. 25. januar. Klassisk vintermenu med gule ærter, flæsk og pølse og
selvfølgelig med en snaps. Efterfølgende underholdning af Hornslet Kirkes voksenkor, som
demonstrerede, at de kunne andet end at synge kirkemusik.



Fastelavnsfesten, den 20. februar, bød på klassisk dansk smørrebrød, kaffe og
fastelavnsboller. Underholdningen stod tryllekunstner Ole Larsen for. Han gik rundt og
tryllede ved bordene, og var rundt ved alle bordene. Adskillige at gæsterne fulgte ham fra
bord til bord, formentlig for at kunne afsløre nogle af hans kunster. Jeg er ikke bekendt med
at det lykkedes.

Løvspringstur 10. maj. Turen gik til ‘Makværket’ på Mors. Makværket er en
lædervarevirksomhed som donerer sit overskud til Børnecancerfonden. Herefter med færge
til Thy, spisning på Vesløs Kro og videre til testcentret for vindmøller ved Østerild plantage i
Thy En dejlig tur med ca. 85 deltagere.

Sankt Hans blev traditionen tro afholdt på Rosengården d. 23. juni. Det er et hyggelig
tilbagevendende arrangement, som skulle have været med grillede pølser. På grund af
tørken var dette ikke tilladt, og heller ikke det planlagte bålfad blev til noget. Tilmed fik vi
heller ikke Sankt Hans tale, da vores taler sognepræst Heidi blev sygemeldt få dage før.
Men sang og klaverspil fik vi - tak til Poul Steen Laursen for dygtig betjening af klaveret.
Trods alle genvordigheder tør jeg godt sige, at alle havde en dejlig aften.

Høstfest 8. september. En rigtig festlig aften med god mad, snak og sang. Med Kristian
Danielse ved tangenter og guitar blev der godt gang i dansen.

Bornholmstur 5 dage i september. Turen var fuldtegnet (50 personer), og har kun hørt at
alle havde en fin fin tur.

Løvfaldstur 11. oktober.
Denne gang gik turen til Hadsund Færgekro, hvor vi havde fornøjelsen af at nyde
veltilberedte ål, i rigelige mængder. Som sædvanligt har vi det hyggeligt på vore ture, og
snakken gik da også lystigt.

Julefrokost d. 13. december,
Som sædvanlig krydret med god mad, hygge og musik ved Kristian Danielsen. En dejlig
aften.

Nytårskoncert d. 11. januar.
Turen gik til Herman’s (Tivoli Friheden) til en absolut fornøjelig aften i selskab med Kaja
Brüel, Anders Blickfeldt og Frederikke Kampman. Tros is og sne samt en punkteret bus
nåede vi frem med kun 10. minutters forsinkelse.

Suppeaften d. 14. februar 24. Klassisk vintermenu med gule ærter, flæsk og pølse og
selvfølgelig med en snaps. Efterfølgende underholdning med troubaduren Svend Erik
Laursen. En herlig aften.

Aflysninger.
En udbudt tur til Kreta i foråret måtte aflyses på grund af manglende tilmeldinger. Der var kun
3 tilmeldte. Vi er overbeviste om at rejselysten er der, men at prisen var for høj. Det er
imidlertid blevet meget dyrt at gennemføre grupperejser med fly, hvis vi samtidig skal have
fælles udflugter med ‘egen bus’.



Et helt lavpraktisk arrangement ‘Lyt, gæt og syng’ en søndag eftermiddag på Rosengården
måtte også aflyses. Som titlen antyder, var der tale om gættekonkurrencer og med præmier.
Kun et medlem havde tilmeldt sig.
En ‘Juletur’ en dags med bus til ‘Dalsgård Antik’ ved Skive, valgte vi at aflyse efter at turen
var udbudt. Årsagen hertil var, at vi fik meddelelse om at 'Dalsgård Antik’ startede
ophørsudsalg. Dette kunne selvfølgelig muliggøre gode billige indkøb, omvendt kunne vi
også risikere at komme til halvtomme hylder. Det vil vi ikke byde vores medlemmer.

Generelle betragtninger om bestyrelsens virke og om fremtiden.

Foreningen tæller lidt over 400 medlemmer. Det er en nedgang i forhold til de foregående år.
Årsagerne til udmeldelse spænder vidt, lige fra fraflytning, økonomi, manglende interesse, og
svigtende helbred. Årets medlemstilgang har været 30 stk. Ca. halvdelen af disse nye er
+75. Det forekommer derfor helt tydeligt, at vi har problemer med at få fat i yngre
medlemmer.

Allerede ved beretningens sidste år, var jeg inde på, at de ændringer der har været for at
drive foreninger i Danmark. Ændringer som har øget det administrative arbejde i vores
forening. Arbejde som primært er digitalt baseret. Som bestyrelsesmedlemmer har vi
nødvendigvis ikke disse kompetencer. Det kan derfor vise sig nødvendigt at købe dette
udefra, hvilket vil være en bombe under vores økonomi. Vi vil naturligvis arbejde for at det
ikke kommer dertil, og vi vil naturligvis arbejde hårdt for at fortsætte med de aktiviteter som I
kender og tropper op til, og vi vil være åbne for at drøfte nye tiltag med jer. Foreningen er
Jeres, så derfor - giv os noget at arbejde med. Vi kan selvfølgelig ikke på forhånd love at alle
forslag bliver til noget, men de skal få en seriøs behandling.

Med disse ord overgiver jeg beretningen til generalforsamlingen.

Henning Thorup
formand


